

DECREE ON ESTABLISHING THE HOUSE
OF BURGARDT-CABOTE

I, Charles Joseph Burgardt, hereby establish the **House of Burgardt-Cabote** on October 20, 2020. The House comprises the legitimate descendants of my father, Steven Joseph Burgardt, and their spouses (by marriage). The Head of the House of Burgardt-Cabote (currently myself) bears the following [arms](#) with the accompanying blazon:

Quarterly, first and fourth sable, a chevron between three towers triple towered or, second and third per pall argent gules and azure in middle chief a bull head sable in third quarter a morion argent in fourth quarter a long cross argent

SIGNED,

A handwritten signature in black ink that reads "Charles Burgardt". The script is cursive and fluid, with the first name "Charles" and last name "Burgardt" clearly legible.

DÉCRET PORTANT CRÉATION DE LA
MAISON DE BURGARDT-CABOTE

Moi, Charles Joseph Burgardt, crée par la présente la **Maison de Burgardt-Cabote** le 20 octobre 2020. La maison comprend les descendants légitimes de mon père, Steven Joseph Burgardt, et leurs conjoints (par mariage). Le chef de la maison Burgardt-Cabote (actuellement moi-même) porte [les armes](#) suivantes avec le blason qui l'accompagne:

Trimestriel, premier et quatrième sable, un chevron entre trois tours triple tour ou, deuxième et troisième par pall argent de gueules et azur en milieu chef une tête de taureau sable au troisième quart un morion argent au quatrième quart une longue croix d'argent

SIGNÉ,